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Referat af bestyrelsesmøde

Grundejerforeningen Skt. Klemens (Det Gyldne Kvarter)

Til stede: Sune Nielsen SN, Brian Hansen BH, Ole Borg-Hansen OB, Henrik Jørgensen HJ, Søren Martin

Agerbæk SA

Afbud: Lars Nielsen LN, Mads Skyggelund MS

Mødet afholdt 2022-01-25 kl 20:00 på Google Meet

1. Godkendelse af dagsorden

Alle godkender

2. Godkendelse af referat fra seneste bestyrelsesmøde

Alle godkender

3. Valg af referent

HJ er valgt til referent

4. Status på inddragelse af kontingent

Der er nogle der har indbetalt for sent og forkert. Dette er der ikke fuldstændigt på grund af

travlhed ved kasseren. Vi er enige om at vi hjælper hinanden i bestyrelsen på at få styr på det.

Der er 12 der mangler at indbetale til PL og ud af dem er der 9 der har indbetalt direkte til

foreningen, det vil sige at vi mangler indbetaling fra 3.

5. Status på årsregnskab

Årsregnskabet er ikke klar endnu da vi mangler at finde nogle nogle få bilag frem.

6. Evaluering af tilbud til service på de grønne områder 2022

Tilbuddet på service af de grønne områder er nogenlunde inde for budgettet. Vi stopper med at

afbrænde ukrudt i Wadi og prøver i stedet en skum løsning. Dette vil blive prøvet af i 2022 og vi

evaluerer i slutningen af året. Desuden har vi en mindre prisstigning på græsslåning.

Bestyrelsen besluttede at godkende tilbuddet for 2022.

7. Status på multibane belysning, reparationer og reetablering af græs

Græs skal reetableres ved multibanen, dette bliver gjort i forbindelse med almindelig

vedligeholdelse af de grønne områder.

Der er på den årlige inspektion af legeredskaberne kommet et par ting der skal der skal reperares.

Noget er på garanti og noget er almindelig vedligehold. Vi bestiller Uni til at komme og reparere

tingene.

8. Vejbelægningens tilstand og evt. vedligeholdelsesaftale

Vi har fået svar fra kommunen omkring vejbelægning hvor der bliver svaret at der ikke umiddelbart
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er brug for reparationer. Vi har besluttet at afvente især med det for øje at vi forventer en del

gravearbejde i forbindelse med nedlægning af fiberkabler.

9. Status for genoprettelse af sti mellem Gyldenhøjen og Gyldenhusvej

Der er ikke noget nyt omkring dette.

10. Næste møde

01/03-2022 kl 20.00 på Gyldenhøjen 6 eller eventuelt online afhængig af Corona

11. Eventuelt
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